
نیازمند مجلس تخصصی هستیم
اگر میخواهیم کشور قویتر داشته باشیم و بر مشکلات فائق آییم و
گرفتاریهای داخلی روزمره کشور رفع شود باید دولت قوی داشته باشیم

که دولت قوی از مجلس قوی شکل میگیرد.

لطف الله سیاهکلی مرادی، نماینده مردم قزوین در مجلس شورای اسلامی
در نشست خبری خود با اصحاب رسانه استان قزوین که به مناسبت «روز
خبرنگار» در سالن باغستان قزوین برگزار شد،با بیان مطلب فوق
افزود: نیازمند مجلس تخصصی هستیم تا از وجود افراد مجرب برای

قانونگذاری و نظارت دقیقتر بر امور استفاده شود.

سیاهکلی رسانهها را سبب ارتقاء آگاهی جامعه، ایجاد شفافیت در
فعالیتها و رابط بین مردم و مسوولان، روان کردن کار حکومت و
حاکمیت با مردم، ارتباط بین مردم و حاکمان ذکر کرد و افزود: با
توجه به وجود فضای مجازی نوع اطلاع رسانی بسیار متفاوت شده و حتی

خدمات در کار رسانه آمده و وظیفه رسانهها خطیرتر شده است.

وی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه با استیضاح وزیر
ً کشور مخالف هستم تصریح کرد: محتوای نامه معاون وزیر کشور کاملا
قانونی و درست بوده اما نگارش و ادبیات آن اشتباه و بی تجربگی و
بیتخصصی بوده و قضاوتهای موجود در نامه اشکال دارد که بر این

اساس هشت بند از آن نامه اصلاح شد.

سیاهکلی با بیان اینکه موضوع مافیای خودرو با همکاری مجلس و دولت
تقریبا به انتها رسیده و در خصوص واردات خودروهای کارکرده به
جاهای خوبی نیز رسیده ایم، ادامه داد: به زودی واردات خودرو کلید
میخورد و باید گفت توانستهایم از پس مافیای خودرو برآییم چرا که
هم واردات خودرو و هم واردات خودوهای کارکرده زیر ۵ سال تصویب

شده است و مافیای خودرو نتوانست اهداف خود را به پیش ببرند.

نماینده قزوین، آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی درباره کاهش
ارزش پولی و عملکرد بانک مرکزی افزود: بخشی از کاهش ارزش پولی به
ناترازی بودجه، بخشی به ناترازی بانکها و بخشی هم به ناترازی
فروش ارز در داخل کشور مربوط میشود که هنوز در بانک مرکزی اقدام
خاصی صورت نگرفته و پیگیر موضوع هستیم. ارز ۴۲۰۰ تومانی را
برداشتیم تا تک نرخی شود اما دولت نتوانست تک نرخی را نگه دارد و
دو و سه نرخی شد که باید از بخشهای اجرایی و دیگر بخشها کمک
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بگیریم.

این نماینده ادامه داد: با توجه به پیگیریهای صورت گرفته، در
صورت عدم بروز مشکل کلنگ طرح آبرسانی از سد طالقان به قزوین با
حضور وزیر نیرو طی چند هفته آینده به زمین زده میشود و در خصوص

سد بورمانک هم که مصوب شده، فاز دوم مطالعاتی آن آغاز شده است.

وی با اشاره به پیگیریهای صورت گرفته در خصوص حل مشکل اراضی
اوقافی استان قزوین افزود: استان قزوین تنها استانی است که
میتواند از صفر تا صد اراضی اوقافی را افراز و تبدیل به احسن

کند.

این مسوول ادامه داد: همچنین در زمینه استخرهای معیشتی، تحقق
انقلاب لوله، دوربین عدالت برای از بین بردن برداشتهای نادرست در
دستگاه قضایی و پیگیری رفع حواشی بازار خودرو و فولاد پیگیریهای
لازم صورت گرفته و به نتایج خوبی هم دست یافته ایم و بحث لوازم

خانگی هم در دستور کار قرار دارد.

سیاهکلی درپایان با اشاره به دو بار حضور وزیر میراث فرهنگی،
صنایع دستی و گردشگری در قزوین و صدور دستورات فوق العاده مهم و
تصویب بودجه در استانداری، میراث فرهنگی و نمایندگان مجلس برای
اجرای طرحهای رفاهی گفت: از مردم دعوت میشود برای سرمایهگذاری در
حوزه گردشگری وارد عمل شوند. کار دولت سرمایه گذاری نیست بلکه

تسهیلگری در عرصه گردشگری است.

در پایان این نشست با اهدا شاخه کل و هدیه از خبرنگاران تقدیر
شد.


